

NUMBERED

Manitoba Penitentiary

Admittance Register

W87-88/365

115

s.19(1)

Admitted	NAME	Term	Det.	Where Located	When Discharge
	7145, Lacey, m	2-8-55	2		21-6-46

000006



Library and Archives  
Canada

395 Wellington Street  
Ottawa, ON K1A 0N4

Bibliothèque et Archives  
Canada

395, rue Wellington  
Ottawa, ON K1A 0N4

For material still subject to legislative, contractual or institutional obligations, users warrant that they will respect those obligations and not use LAC collections in a manner that would infringe the rights of others. Liability that may arise in the use of a copy is assumed in full by the user. LAC accepts no responsibility for unauthorized use of collection material by users.

To ensure proper citation and to facilitate relocation of an item, the source of the material and its reference number should always accompany the copy.

Pour les documents faisant encore l'objet d'obligations législatives, contractuelles ou institutionnelles, les usagers s'engagent à respecter ces obligations et à ne pas utiliser les documents des collections de BAC de façon à nuire aux droits d'autrui. Ils doivent assumer entièrement toute responsabilité qui pourrait découler de l'utilisation d'une reproduction de document. BAC décline toute responsabilité quant à l'utilisation non autorisée de documents provenant de ses collections.

Afin de citer un document avec exactitude et d'en faciliter le repérage, sa source et son numéro de référence doivent toujours accompagner la reproduction.

TITLE/TITRE Numerical Listing of Inmates , 1923/04/27 - 1977/03/15

RG 073 - Solicitor General      MG \_\_\_\_\_ R- \_\_\_\_\_ SERIES/SÉRIE \_\_\_\_\_  
ACCESSION W87-88/365      VOL \_\_\_\_\_ PAGE(S) \_\_\_\_\_  
BOX/BOÎTE 066      REEL/BOBINE \_\_\_\_\_  
FILE/DOSSIER v. [115]  
DATE June 9, 2014